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Vragen voor het vragenkwartier 

Inleiding 

  

In de tweede week van april 2014 is besloten dat de Doggershoek een AZC gaat worden. Dit betekent 

dat er veel nieuwe verhuisgevallen onze gemeente gaan betreden en dit is voor het inwoneraantal, 

de werkgelegenheid en de economie natuurlijk een gunstige ontwikkeling. 

  

De zorg van de fractie van de PvdA gaat vooral uit naar het onderwijs voor de kinderen die er gaan 

komen. Uiteraard is het verstandig om de kinderen die in het AZC wonen zo snel mogelijk naar school 

gaan. Tijdens de inloopavond georganiseerd door het AZC, in april, hebben wij begrepen dat dit een 

zeer zeker een belangrijk punt is.  

Hieromtrent hebben wij echter wel zorgen om reden dat wij vlak voor de zomervakantie zitten, zo’n 

negen weken en de meeste scholen hun formaties al rond hebben voor komend schooljaar en er 

tijdens de zomervakantie nauwelijks aan trainingen en scholingen worden gedaan.  

 

Dat leidt tot de volgende vragen: 

1. Kunnen de scholen het aantal nieuwe aanmeldingen van leerlingen aan met betrekking tot 

de grootte van de klassen en het aantal docenten? 

2. Hebben de scholen voldoende formatie kunnen inbouwen voor komende schooljaar? 

3. Zijn de docenten voorbereid op de specifieke problematiek, zoals trauma’s en psychosociale 

problematieken, die deze doelgroep met zich meebrengt? Hoe zijn de docenten voorbereid? 

4. Over hoeveel kinderen spreken wij die geplaatst moeten worden? 
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